
Protokół Nr XXXII/23
z obrad XXXII Sesji Rady Powiatu Zambrowskiego, która odbyła się w dniu 26 czerwca 

2023 roku, w godz. 900- 1030.

Obradom przewodniczył p. Zenon A. Wójcik - Przewodniczący Rady Powiatu 

Zambrowskiego.

W Sesji uczestniczyło 17 radnych. (lista obecności w załączeniu protokołu)

Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porządku obrad XXXII Sesji Rady Powiatu.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Powiatu.
4. Informacja Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu między Sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Rozpatrzenie raportu o stanie Powiatu Zambrowskiego za rok 2022.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Zambrowskiego;
b) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za rok 2022;
c) absolutorium dla Zarządu Powiatu Zambrowskiego za rok 2022;
d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zambrowskiego na lata 2023 - 

2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023 - 2026;
e) zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na rok 2023;
f) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia rodzajów zadań i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających 
według algorytmu w 2023 roku na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych w Powiecie 
Zambrowskim;

g) zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dyrektorom 
i wicedyrektorom oraz nauczycielom pełniącym inne stanowiska kierownicze 
w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Zambrowski;

h) przystąpienia do projektu „Aktywizacja bezrobotnych drogą do zatrudnienia”.
8. Sytuacja w rolnictwie i działalność gminnych spółek wodnych w 2022 roku na terenie 

powiatu.
9. Informacja na temat działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego 

w Zambrowie w 2022 roku.
10. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Powiatu Zambrowskiego 

z organizacjami pozarządowymi na lata 2021-2025 za rok 2022.
11. Informacja o zabezpieczeniu usług medycznych na terenie powiatu w 2023 roku.
12. Ocena zasobów pomocy społecznej w powiecie zambrowskim za rok 2022.
13. Informacja z realizacji uchwał Rady Powiatu Zambrowskiego w 2022 r.
14. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
15. Wnioski i oświadczenia radnych.
16. Sprawy różne.
17. Zakończenie obrad
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Ad. 1 Otwarcie posiedzenia

Obrady XXXII Sesji Rady Powiatu Zambrowskiego otworzył Przewodniczący Rady 

Powiatu - Pan Zenon A. Wójcik, który powitał radnych i zaproszonych gości.

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji bierze udział 17 radnych, co stanowi 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał Rady Powiatu.

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad XXXII Sesji Rady Powiatu

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał porządek obrad XXXII Sesji. Poprosił 

o zgłaszanie uwag i wniosków dotyczących porządku obrad.

Uwag dotyczących projektu porządku obrad nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że porządek obrad XXXII Sesji Rady 

Powiatu przyjęto przez aklamację.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Powiatu

Pan Zenon A. Wójcik - Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że protokół 

z XXXI Sesji był wyłożony do wglądu wszystkich radnych.

Poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag do projektu protokołu z XXXI sesji.

Uwag nie wniesiono, wobec czego Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

wniosek o przyjęcie przez Radę Powiatu, projektu protokołu z XXXI Sesji Rady Powiatu.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 16 radnych.

(imienny wykaz glosowania w załączeniu protokołu)

Protokół z XXXI Sesji przyjęto jednogłośnie.

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu między Sesjami

Informację o pracy Zarządu Powiatu w okresie między Sesjami przedstawił Starosta 

p. Zbigniew Jach. (Informacja w załączeniu protokołu)

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik poprosił o zgłaszanie uwag 

i zapytań dotyczących informacji Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu 

między Sesjami.

Pan Stanisław Rykaczewski powiedział, że w Powiatowym Urzędzie Pracy 

w Zambrowie utworzono nowe stanowisko - Zastępcy Dyrektora PUP. Poprosił 

o przedstawienie uzasadnienia pod względem merytorycznym, celowości i gospodarności 

podjętej decyzji. Przez wiele lat funkcjonowania jednostki takiego stanowiska nie było i nie 

było takiej potrzeby. Chciałby poznać koszt utrzymania tego stanowiska oraz źródło 
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finansowania, ponieważ w budżecie powiatu na 2023 rok nie zabezpieczono środków 

finansowych z przeznaczeniem na ten cel.

W odpowiedzi Starosta p. Zbigniew Jach poinformował, że stanowisko Zastępcy 

Dyrektora PUP w Zambrowie zawsze było, jednak w pewnym momencie zostało ono 

zlikwidowane i nie wie na czyj wniosek to zrobiono. W chwili obecnej wpłynął wniosek 

Dyrektora PUP o przywrócenie tego stanowiska. Zarząd Powiatu jednogłośnie opowiedział 

się za wnioskiem dyrektora i dokonał stosownych zmian w Regulaminie Organizacyjnym 

Powiatowego Urzędu Pracy w Zambrowie. Wprowadzona zmiana nie pociąga za sobą 

żadnych kosztów finansowych. Natomiast zwiększenie budżetu PUP w Zambrowie o 50.000 

złotych wynika z tego, że Zarząd Powiatu dokonał analizy płac we wszystkich podległych 

jednostkach powiatowych i stwierdził, że są to ludzie najmniej zarabiający, więc 

postanowiono przekazać te środki na podwyżki dla wszystkich pracowników.

Więcej uwag i zapytań nie wniesiono.

Radny p. Krzysztof Rokicki przybył na obrady Rady Powiatu Zambrowskiego.

Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik poinformował, że w okresie 

między sesjami wpłynęło pięć interpelacji p. Stanisława Rykaczewskiego, które następnie 

odczytał. Poprosił o zgłaszanie zapytań.

Starosta p. Zbigniew Jach poinformował, że 3 kwietnia 2023 roku we wsi Pęchratka 

Polska był wypadek śmiertelny. W związku z tym zdarzeniem policja przeprowadziła wizję 

lokalną i zaleciła oznakowanie, ograniczenie prędkości, namalowanie pasów na jezdni, itd. 

Wszystkie zalecenia zostaną zrealizowane do 30 czerwca 2023 r. Jednak z uwagi na to, że 

wszystkie skrzyżowania na naszym terenie są niebezpieczne postanowiliśmy wystąpić do 

samorządów o dofinansowanie i wskazanie miejsc, gdzie należy poprawić bezpieczeństwo 

w ruchu drogowym - do dnia dzisiejszego na nasz apel odpowiedział tylko Wójt Gminy 

Zambrów, który wskazał cztery skrzyżowania i zadeklarował 50% udział w inwestycji. 

Następnie powiedział, że w latach 2022 - 2023 wydano na realizację inwestycji o wartości: 

Miasto Zambrów - 5.800.000 złotych, Gmina Zambrów - 9.970.000 złotych, Gmina Rutki - 

8.368.000 złotych, Gmina Szumowo - 9.216.000 złotych, Gmina Kołaki Kościelne - 

9.467.000 złotych - razem 43.000.000 złotych. Dzisiaj zostanie wprowadzona zmiana 

w budżecie, więc w sumie będzie 44 miliony złotych. Jak wszyscy zauważyli na Miasto
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Zambrów przeznaczono najmniej. Następnie przedstawił stan zaawansowania trwających 

inwestycji:

1) droga powiatowa Nr 2015B od miejscowości Kołaki Kość, do miejscowości 

Szczodruchy - 65%;

2) droga powiatowa Nr 1983B na odcinku od drogi wojewódzkiej Nr 629 do wsi 

Kałęczyn Walochy - 50%;

3) droga powiatowa Nr 198IB od miejscowości Grądy Woniecko do granicy powiatu 

zambrowskiego - 90%;

4) droga powiatowa od miejscowości Zbrzeźnica do miejscowości Baczę Mokre - 100% 

(droga została zgłoszona do odbioru);

5) droga powiatowa od miejscowości Żabikowo do miejscowości Srebrna - 20%;

6) droga powiatowa w Skarżynie - 99%;

7) boisko sportowe przy Zespole Szkół Agroprzedsiębiorczości w Zambrowie - 50%. 

Ponadto planowane jest wykonanie: zatoczka przy Liceum Ogólnokształcącym w Zambrowie, 

zatoczka przy ulicy Legionowej, chodniki przy ulicy Pileckiego, schody do urzędu - koszt 

148.000 złotych.

Pan Stanisław Rykaczewski powiedział, że kiedy był Starostą i Wicestarostą było 

realizowane bardzo dużo wniosków, jednak wówczas były ograniczone środki. W tej chwili 

są potężne środki, a w szczególności na inwestycje drogowe. Jeżeli jednak Zarząd Powiatu 

składa wnioski o dofinansowanie 50.000 złotych, gdzie inne samorządy składają na kilka 

milionów, to taki właśnie jest efekt. Ponownie zaapelował o budowę ronda na skrzyżowaniu 

drogi Wygoda, Zanie Leśnica, Cieciorki do drogi wojewódzkiej w miejscowości Łady 

Borowe, a także rondo powinno być wybudowane w miejscowości Pęchratka Polska, 

ponieważ to rozwiąże sprawę bezpieczeństwa w sposób trwały. Teraz jest okazja na 

pozyskanie dofinansowania do 80% wartości inwestycji, gdzie udział własny byłby tylko 

20%, który mógłby być wniesiony wspólnie z gminą.

W odpowiedzi Pan Starosta powiedział, że do 80% to nie znaczy, że tyle dostanie, bo 

może równie dobrze być 50% wartości inwestycji. W tej chwili zbliżają się wyboru, więc 

wszyscy wszystko dają. Zarząd Powiatu złożył o dofinansowanie wszędzie, gdzie tylko było 

można o całą możliwą pulę. Odnośnie ronda, to Pan Stanisław Rykaczewski jest radnym 

z Zambrowa i powinien dla miasta poczynić jakieś starania, pomóc, wesprzeć. Jednak nie ma 

żadnej inicjatywy, oprócz pisania pism do Zarządu Powiatu. Jest konieczne rondo przy 

sklepie Lidl i będzie składany wniosek o pozyskanie środków do Rządowego Funduszu
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Rozwoju Dróg - koszt tej inwestycji, to ok. 3.500.000 złotych. Zaapelował do Pana 

Stanisława Rykaczewskiego o podjęcie działań w celu pomocy pozyskania tych środków.

Pan Stanisław Rykaczewski powiedział, że w sprawie budowy rond w Zambrowie 

złożył właśnie wniosek do Zarządu i Rady Powiatu, tylko uważa że wszystko powinno być 

zaplanowane w sposób racjonalny. Zaproponował, aby radni przeszli się ulicą Wyszyńskiego, 

gdzie niedawno była przebudowywana ta droga ze środków publicznych, a dzisiaj buduje się 

w chodniku kanalizację cieplną. Dlaczego obecny Zarząd Powiatu nie uwzględnił też budowy 

ronda i czy ta sieć będzie też budowana przez te skrzyżowanie ulic Białostockiej 

i Wyszyńskiego, bo jeżeli tak to znów będą wydane bez potrzeby środki publiczne, tym 

bardziej że to budują Wodociągi - spółka, która utrzymuje się ze sprzedaży ciepła i wody.

Więcej zapytań nie zgłoszono.

Ad. 6 Rozpatrzenie Raportu o stanie Powiatu Zambrowskiego za rok 2021

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik poinformował, że wszyscy radni 

stosownie do przepisów prawa, w terminie do 31 maja, otrzymali raport o stanie Powiatu 

Zambrowskiego za rok 2022. Poinformował, że w sprawie raportu przeprowadzana jest 

debata. W debacie bez ograniczeń czasowych mogą zabierać głos radni, a także mieszkaniec, 

który najpóźniej w dniu poprzedzającym dzień, na który jest zwołana sesja złoży 

przewodniczącemu rady pisemne zgłoszenie poparte podpisami, co najmniej 150 osób. 

Mieszkańcy są dopuszczani do głosu według kolejności otrzymania przez przewodniczącego 

rady zgłoszenia, a liczba mieszkańców mogących zabrać głos wynosi 15, chyba że rada 

postanowi o zwiększeniu tej liczby. Uchwałę dotyczącą udzielenia Zarządowi Powiatu 

Zambrowskiego wotum zaufania podejmuje się bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady. Niepodjęcie takiej uchwały jest równoznaczne z podjęciem uchwały 

o nieudzieleniu zarządowi wotum zaufania. Nieudzielenie przez radę powiatu wotum zaufania 

zarządowi powiatu jest równoznaczne ze złożeniem wniosku o odwołanie zarządu. Rada 

rozpoznaje sprawę odwołania zarządu na sesji zwołanej nie wcześniej, niż po upływie 14 dni 

od podjęcia uchwały w sprawie nieudzielenia zarządowi wotum zaufania. Rada powiatu może 

odwołać zarząd większością, co najmniej 3/5 głosów ustawowego składu rady.

Następnie poinformował, że raport był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady Powiatu. 

Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Krzysztof Rokicki - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że 

komisja zapoznała się z raportem i nie wnosząc uwag przyjęła go przez aklamację.
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Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja zapoznała się i przyjęła raport przez aklamację.

Pan Michał Krajewski - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska poinformował, że komisja przyjęła raport przez aklamację.

Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że 

komisja zapoznała się z raportem, przyjęła go przez aklamację i nie wniosła żadnych uwag.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja zapoznała się i przyjęła raport przez aklamację.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionego 

raportu.
Pan Stanisław Rykaczewski zwracając się do Zarządu Powiatu powiedział, że 

w raporcie jest informacja, iż w dniu 22 grudnia 2022 roku podpisano umowę na „Remont 

drogi powiatowej nr 2025B na odcinku 4610 m na terenie wsi Srebrna i Żabikowo” o wartości 

robót budowlanych: 7.356.389,13 złotych. Chciałby wiedzieć, w której uchwale Rady 

Powiatu upoważniono Zarząd Powiatu do podpisania tej umowy i zabezpieczono środki.

W odpowiedzi Wicestarosta p. Sebastian Orłowski poinformował, że umowę 

podpisano w dniu 22 grudnia 2022 roku i środki w tym czasie były zabezpieczone na 

remonty. Czy powinna być uchwała upoważniająca nie wiadomo, zostanie to rozstrzygnięte 

podczas kontroli. Najważniejsze jest to, że droga jest budowana, a pozyskane środki 

w kwocie ok. 4 milionów złotych nie przepadły. Jeżeli uważa Pan za stosowne, to proszę się 

zwrócić do organów kontroli w celu wyjaśnienia tej kwestii, ponieważ w dniu dzisiejszym nie 

można odpowiedzieć czy takie upoważnienie było potrzebne.

Więcej uwag dotyczących raportu nie zgłoszono.

Raport o stanie Powiatu Zambrowskiego za rok 2022 został przyjęty przez aklamację.

Ad. 7a Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu 
Z ambro wskiego

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

Zambrowskiego wotum zaufania. Poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących projektu 

uchwały.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

Zarządowi Powiatu Zambrowskiego wotum zaufania i poddał go pod głosowanie.
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Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz glosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XXXII2012/23 w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Zambrowskiego 

wotum zaufania została podjęta 9 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciwnych” i 6 głosach 

„wstrzymujących”.

Ad. 7b Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2022

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik Groszfeld powiedział, że radni 

otrzymali do zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

rok 2022. Poinformował, że sprawozdania były przedmiotem posiedzeń Komisji Rady 

Powiatu. Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja zapoznała się i przyjęła sprawozdania bez uwag.

Pan Michał Krajewski - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska poinformował, że komisja przyjęła sprawozdania.

Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że 

komisja zapoznała się ze sprawozdaniami i je przyjęła.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja zapoznała się i przyjęła sprawozdania.

Pan Krzysztof Rokicki - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że 

komisja zapoznała się ze sprawozdaniami przedłożonymi przez Zarząd Powiatu za 2021 rok 

i wydała opinię, której treść następnie odczytał.

Pani Jolanta Ołdakowska - Skarbnik Powiatu odczytała pozytywną uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii 

o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Zambrowskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu 

za 2022 rok.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

rok 2022 i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz glosowania w załączeniu protokołu)
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Uchwała Nr XXXII/202/23 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2022 została podjęta 

10 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciwnych” i 5 głosach „wstrzymujących”.

Ad. 7c Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Zambrowskiego za 
rok 2022

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu 

Powiatu Zambrowskiego za rok 2022. Poinformował że uchwałę w sprawie absolutorium rada 

powiatu podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady powiatu. 

Odrzucenie w głosowaniu uchwały o udzielnie absolutorium jest równoznaczne z podjęciem 

uchwały o nieudzieleniu zarządowi absolutorium i złożeniem wniosku o odwołanie zarządu. 

Poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.

Pan Krzysztof Rokicki - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla Zarządu Powiatu Zambrowskiego za 2022 

rok.

Pani Jolanta Ołdakowska - Skarbnik Powiatu odczytała pozytywną uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o 

przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu Zambrowskiego wniosku o udzielenie 

Zarządowi absolutorium za 2022 rok.

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał projekt uchwały w sprawie absolutorium dla 

Zarządu Powiatu Zambrowskiego za rok 2022 i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XXXII/203/23 w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu 

Zambrowskiego za rok 2022 została podjęta 9 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciwnych” 

i 6 głosach „wstrzymujących”.
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Ad. 7d Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Zambrowskiego na lata 2023 - 2026 wraz Z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 
na lata 2023 - 2026

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zambrowskiego na lata 2023 - 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2023 - 2026. Poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem 

posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Poprosił Przewodniczącego 

Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały, 

przeprowadziła dyskusję i zaopiniowała go pozytywnie.

Pani Jolanta Ołdakowska - Skarbnik Powiatu omówiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zambrowskiego na lata 2023 - 2026 wraz 

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023 - 2026. Powiedziała, że

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących projektu 

uchwały.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał projekt uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zambrowskiego na lata 2023 - 

2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023 - 2026 i poddał go pod 

głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XXXII/204/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Zambrowskiego na lata 2023 - 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2023 - 2026 została podjęta 14 głosami „za”, przy 3 głosach 

„wstrzymuj ący ch”.

Ad. 7e Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2023 r.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Zambrowskiego na 2023 rok. Poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem 

posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Poprosił Przewodniczącego 

Komisji o przedstawienie opinii.
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Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.

Skarbnik Powiatu p. Jolanta Ołdakowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2023 rok. Powiedziała, że w uchwale 

dokonano zmniejszenia dochodów o kwotę 99.676,00 złotych i zwiększenia wydatków 

o kwotę 1.587 575,65 zł, wynikające z poniższych zmian:

1) Zwiększenie dochodów w związku z zawartą umową z Marszałkiem Województwa 

Podlaskiego na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji z przeznaczeniem na 

realizację zadania inwestycyjnego pn. „Remont drogi powiatowej nr 2025B na odcinku 

461 Om na terenie wsi Srebrna i Żabikowo” w wysokości 850.000 złotych, wskutek 

czego wzrasta dofinansowanie zadania z 55% do 67%.

2) Zwiększenie planu dochodów w kwocie 35.000 złotych oraz przeniesienie planu 

dochodów w ramach tej samej klasyfikacji budżetowej środków pochodzących 

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w kwocie 4.998.129 złotych. Dostosowanie planu 

dochodów do faktycznego wykonania - dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski 

Ład - zmniejszenie o kwotę 1.466.388 złotych oraz w rozdz. 80195 - Pozostała 

działalność o kwotę 18.612 złotych.

3) Zwiększenie dochodów i wydatków w związku z podpisaną umową, z Podlaskim 

Komendantem Wojewódzkiej Straży Pożarnej w sprawie wsparcia Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Zambrowie na wykonanie instalacji fotowoltanicznej 

w kwocie 70.000 złotych oraz na zakup i montaż agregatu prądotwórczego w kwocie 

35.000 złotych.

4) Zwiększenie dochodów i wydatków w związku z podpisanym porozumieniem 

z Ministerstwem Edukacji i Nauki na realizację zadania pn. „Poznaj Polskę” na kwotę 

10.000 złotych oraz wkład własny w kwocie 16.400 złotych - razem wydatki: 26.400 

złotych (projekt realizuje ZSA).

5) Zwiększenie dochodów w związku z realizacją projektu: 3.2.1 - Rozwój kompetencji 

językowych oraz 3.2.2 - Pozaszkolne formy kształcenia dorosłych w łącznej kwocie 

258.417 złotych, w rozdz. 15013 - Rozwój kadr nowoczesnej gospodarki 

i przedsiębiorczości oraz w rozdz. 75095 - Pozostała działalność na realizację projektu: 

Rozwój ekonomii społecznej w kwocie 5.507 złotych.

6) Zwiększenie dochodów i wydatków w rozdz. 85156 - Składki na ubezpieczenia 

zdrowotne oraz świadczenia dla osób nieobjętych obowiązkiem ubezpieczenia 
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zdrowotnego, w kwocie 5.000 złotych w związku z rozliczeniem składek na 

ubezpieczenie zdrowotne za bezrobotnych przez ZUS - dochód PUP i przekazaniem ich 

do PUW.

7) Zwiększenie wydatków na planowane nowe zadania remontowe i inwestycyjne w kwocie 

950.000 złotych oraz na remont schodów przed budynkiem urzędu - 46.000 złotych, na 

szkolenia - 2.000 złotych, ZFŚS - 3.070 złotych, na zakup energii - 191.500 złotych dla 

jednostek oświatowych i Starostwa, w tym PCPR i PUP. Ponadto zwiększenie planu 

wydatków na obsługę kredytu o kwotę 76.700 złotych.

8) Zwiększenie dochodów w rozdz. 75020 - Starostwa powiatowe o kwotę 20.000 złotych, 

w związku z wykonaniem dochodów w wys. 101,57%, przewidywane wykonanie w 2023 

r. to kwota 78.000 złotych.

9) Zwiększenie dochodów w rozdz. 80148 - Stołówki szkolne i przedszkolne o kwotę 

80.000 złotych, w związku z planowaną realizacją rządowego programu „Posiłek 

w szkole i w domu” z przeznaczeniem na doposażenie i poprawę standardu obecnie 

funkcjonującej stołówki szkolnej w SOSzW w Długoborzu. Zwiększenie wydatków na 

realizację tego zadania na kwotę 100.000 złotych.

Następnie p. Skarbnik wystąpiła z wnioskiem o wprowadzenie autopoprawki do projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na rok 2023, na realizację 

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu”, który będzie realizowany w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno- Wychowawczym w Długoborzu, wartość zadania to 100.000 złotych. 

Dofinansowanie ze środków Skarbu Państwa, to 80.000 złotych, a wkład własny powiatu - 

20.000 złotych. Środki będą przeznaczone na doposażenie i poprawę standardu obecnie 

funkcjonującej stołówki szkolnej. Z uwagi na ważność tematu, kwota 100.000 zł została 

wprowadzona do przedstawionego projektu uchwały.

Przewodnicząca Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących projektu 

uchwały.

Uwag i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2023 rok i poddał go pod 

głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz glosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XXXII/205/23 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 

2023 rok została podjęta 16 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym”.
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Ad. 7f Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia rodzajów zadań
i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
przypadających według algorytmu w 2023 roku na realizację zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych 
w Powiecie Zambrowskim

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia rodzajów zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przypadających według algorytmu w 2023 roku na realizację zadań 

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych 

w Powiecie Zambrowskim. Poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych. Poprosił Przewodniczącego Komisji 

o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała go 

pozytywnie.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Uwag i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia rodzajów zadań i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających według 

algorytmu w 2023 roku na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych w Powiecie Zambrowskim i poddał go pod 

głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XXXII/206/23 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia rodzajów zadań 

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przypadających według algorytmu w 2023 roku na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych w Powiecie 

Zambrowskim została podjęta jednogłośnie.

12



Ad. 7g Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego, 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 
dyrektorom i wicedyrektorom oraz nauczycielom pełniącym inne stanowiska 
kierownicze w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 
Zambrowski

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych dyrektorom i wicedyrektorom oraz nauczycielom pełniącym 

inne stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Zambrowski. Poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia 

Komisji Oświaty. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że 

komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Uwag i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał projekt uchwały w sprawie 

zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dyrektorom i wicedyrektorom oraz 

nauczycielom pełniącym inne stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Zambrowski i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XXXII/207/23 w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych 

i opiekuńczych dyrektorom i wicedyrektorom oraz nauczycielom pełniącym inne stanowiska 

kierownicze w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Zambrowski 

została podjęta jednogłośnie.

Ad. 7h Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do projektu „Aktywizacja bezrobotnych 
I drogą do zatrudnienia ”

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały w sprawie przystąpienia do projektu 

„Aktywizacja bezrobotnych drogą do zatrudnienia”. Poinformował, że projekt uchwały był 
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przedmiotem posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Poprosił 

Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących projektu 

uchwały.

Uwag i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do projektu „Aktywizacja bezrobotnych drogą do zatrudnienia” i poddał go pod 

głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz glosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XXXII/208/23 w sprawie przystąpienia do projektu „Aktywizacja 

bezrobotnych drogą do zatrudnienia” została podjęta jednogłośnie.

Ad. 8 Sytuacja w rolnictwie i działalność gminnych spółek wodnych w 2022 roku na 
terenie powiatu.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację na temat sytuacji w rolnictwie i działalności 

gminnych spółek wodnych w 2022 roku na terenie powiatu. Poinformował, że była ona 

przedmiotem posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa. Poprosił Przewodniczącego Komisji 

o przedstawienie opinii.

Pan Michał Krajewski - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej 

informacji.

Uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja na temat sytuacji w rolnictwie i działalności gminnych spółek wodnych 

w 2022 roku na terenie powiatu, została przyjęta przez aklamację.

Ad. 9 Informacja na temat działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego 
w Zambrowie w 2022 roku

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację na temat działalności Powiatowego Inspektora 
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Nadzoru Budowlanego w Zambrowie w 2022 roku. Poinformował, że była ona przedmiotem 

posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa. Poprosiła Przewodniczącego Komisji o przedstawienie 

opinii.

Pan Michał Krajewski - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej 

informacji.

Uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja na temat działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w 

Zambrowie w 2022 roku została przyjęta przez aklamację.

Ad. 10 Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Powiatu Zambrowskiego z 
organizacjami pozarządowymi na lata 2021-2025 za rok 2022

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Powiatu 

Zambrowskiego z organizacjami pozarządowymi na lata 2021-2025 za rok 2022. 

Poinformował, że było ono przedmiotem posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła sprawozdanie przez aklamację.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

przedstawionego sprawozdania.

Uwag i pytań dotyczących sprawozdania nie zgłoszono.

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Powiatu Zambrowskiego 

z organizacjami pozarządowymi na lata 2021-2025 za rok 2022 zostało przyjęte przez 

aklamację.

Ad. 11 Informacja o zabezpieczeniu usług medycznych na terenie powiatu w 2023 roku

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację o zabezpieczeniu usług medycznych na terenie 

powiatu w 2023 roku. Poinformował, że była ona przedmiotem posiedzenia Komisji Zdrowia. 

Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację.
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Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących przedstawionej 

informacji.

Uwag i pytań dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja o zabezpieczeniu usług medycznych na terenie powiatu w 2023 roku 

została przyjęta przez aklamację.

Ad. 12 Ocena zasobów pomocy społecznej w powiecie zambrowskim za rok 2022

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję ocenę zasobów pomocy społecznej w powiecie 

zambrowskim za rok 2022. Poinformował, że było ono przedmiotem posiedzenia Komisji 

Zdrowia. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła sprawozdanie przez aklamację.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

przedstawionego sprawozdania.

Uwag i pytań dotyczących sprawozdania nie zgłoszono.

Ocena zasobów pomocy społecznej w powiecie zambrowskim za rok 2022 została 

przyjęta przez aklamację.

Ad. 13 Informacja z realizacji uchwał Rady Powiatu Zambrowskiego w 2022 r.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik poinformował, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację z realizacji uchwał Rady Powiatu 

Zambrowskiego w 2022 roku. Powiedział, że była ona przedmiotem posiedzeń Komisji Rady 

Powiatu. Poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Krzysztof Rokicki - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że 

komisja zapoznała się z informacją i nie wnosząc uwag przyjęła ją przez aklamację.

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja zapoznała się i przyjęła informację przez 
aklamację.

Pan Michał Krajewski - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację.

Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że 

komisja zapoznała się z informacją, przyjęła ją przez aklamację i nie wniosła żadnych uwag.
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Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja zapoznała się i przyjęła informację przez aklamację.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej 

informacji.

Uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja z realizacji uchwał Rady Powiatu Zambrowskiego w 2022 roku została 

przyjęta przez aklamację.

Ad. 14 Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych

Pan Zenon A. Wójcik - Przewodniczący Rady Powiatu odczytał odpowiedzi jakie 

zostały udzielone na interpelacje p. Stanisława Rykaczewskiego.

Ad. 15 Wnioski i oświadczenia radnych

Pan Zenon A. Wójcik - Przewodniczący Rady Powiatu odczytał wniosek 

p. Stanisława Rykaczewskiego dotyczący Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg oraz 

proponowanych inwestycji do zgłoszenia w ramach tego programu. Następnie odczytał swój 

wniosek dotyczący budowy chodnika w miejscowości Kołaki Kościelne.

Pan Ryszard Swiderski złożył życzenia władzom Powiatu Zambrowskiego oraz jego 

mieszańcom, aby kolejne budżety były równie dobre jak budżet 2022 roku - z tak dobrym 

dodatnim wynikiem finansowym, spłatą długu, spłatą obsługi zadłużenia, z ilością 

pozyskanych dodatkowych środków zewnętrznych oraz ilością inwestycji. Stwierdził, że nie 

ma znaczenia kto będzie w przyszłości rządził w powiecie, ale jeżeli zostanie to utrzymane na 

dotychczasowym poziomie, to będzie tylko z korzyścią dla mieszkańców.

Pan Jacek Murawski poinformował, że Klub Radnych PSL postanowił się wstrzymać 

podczas głosowania nad wotum zaufania i absolutorium dla Zarządu Powiatu, ponieważ 

większość inwestycji i pozyskanych środków było wypracowane przez poprzedni Zarząd 

Powiatu, a obecny tylko to teraz realizuje i kontynuuje zaczęte inwestycje.

W Powiatowym Urzędzie Pracy w Zambrowie przez kilka lat stanowiska zastępcy dyrektora 

nie było. Był przyznany dodatek jednej z pracownic, która realizowała te zadania. Uważa, że 

należałoby przyjrzeć się tej jednostce w celu usprawnienia pracy. Zwracając się do Pana 

starosty stwierdził, że jeżeli potrafił on porozmawiać z niektórymi pracownikami Starostwa 

Powiatowego w Zambrowie i zmobilizować do odejścia na emeryturę, to może należałoby to 

zrobić w PUP.
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Następnie powiedział, że Pan Starosta w momencie obejmowania stanowiska mówił, że 

zrezygnuje z diety radnego i dzięki temu będą oszczędności, a potem zrzekł się z mandatu 

radnego i na jego miejsce wszedł kolejny radny z waszego ugrupowania.

W odpowiedzi p. Zbigniew Jach - Starosta Zambrowski zwracając się do Klubu 

Radnych PSL powiedział, że to zachowanie tylko świadczy o ich dojrzałości i mądrości. 

Stwierdził, że poprzedni Zarząd Powiatu przez 7 miesięcy pracował i pozyskiwał środki, 

a w momencie głosowania wstrzymał się. Złożył gratulacje.

Ad. 16 Sprawy różne

W pkt 16 „Sprawy różne” nie wniesiono żadnych zgłoszeń.

Ad. 17 Zakończenie obrad

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

p. Zenon A. Wójcik podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w obradach 

XXXII sesji i zakończył posiedzenie Rady Powiatu Zambrowskiego.

Protokohr

Ewa A. Kalinowska

(materiały w załączeniu)

Przewodniczący Rady

PRZEWÓD]

Zenon dam Wójcik
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